
УКРАЇНА 

ЛЮБОТИНСЬКА МІСЬКА РАДА 

VIIІ СКЛИКАННЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ  

засідання комісії з питань освіти, культури, молоді, фізкультури і спорту, з 

питань охорони здоров’я та соціального захисту населення. 
 

                                                                                                 «20»  грудня 2023 року 

 

Присутні:  

Депутати: Ольга АГЄЄВА, Денис АРМАН, Тетяна МІНКО, Віта МОЛОДЧА. 

Олена БЛІЗНЯКОВА, помічник депутата Віти МОЛОДЧОЇ.                                                                                                             
  

Порядок денний: 

                                                                                                                                                            

1. Про перейменування вулиць, провулків, в’їздів та тупиків на території 

Люботинської  міської територіальної громади Харківського району 

Харківської області. 

2. Про затвердження Комплексної програми розвитку культури, молоді та 

спорту Люботинської міської територіальної громади  на 2024 рік.  

3. Про бюджет Люботинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

4. Про умови оплати праці міського голови, посадових осіб,службовців та 

робітників Люботинської міської ради та її виконавчого комітету в 2024 

році. 

5. Про продаж ТОВ «ВЛАДАРК» земельної ділянки для будівництва та                    

обслуговування будівель торгівлі 

                      

  

1. Про перейменування вулиць, провулків, в’їздів та тупиків на території 

Люботинської  міської територіальної громади Харківського району 

Харківської області. 

Слухали:  

Враховуючи виробничу необхідність  доповів заступник міського голови 

з питань діяльності виконавчих органів ради Вячеслав РУБАН. 

Виступив: 

Олена БЛІЗНЯКОВА, помічник депутата Віти МОЛОДЧОЇ, що 

направлено колективне звернення від мешканців вул. Тургенєва до  

голови Люботинської міської територіальної громади Леоніда 

ЛАЗУРЕНКА щодо заперечення про перейменування вул. Тургенєва на 

вул. Героїв Небесної Сотні, оскільки зазначена назва не підтримана 

мешканцями вулиці. Також, пані Олена зазначила про недостовірність 

даних, які опубліковані у звіті про узагальнення пропозицій  (зауважень), 

що надійшли під час громадського обговорення з розгляду питання 



перейменування вулиць, провулків, в’їздів та тупиків Люботинської 

міської територіальної громади Харківського району Харківської області, 

який опублікований на сайті Люботинської міської ради, оскільки така 

пропозиція від родини Блізнякових не надходила, як зазначено у звіті. 

Віта МОЛОДЧА, депутат міської ради з пропозицією підтримати 

зауваження Олени БЛІЗНЯКОВОЇ щодо відтермінування перейменування 

зазначеної вулиці, та надати можливість мешканцям вул. Тургенєва 

подати узгоджену колективну пропозицію  щодо майбутньої назви 

вулиці, провулка, в’їзду.  

Тетяна МІНКО, депутат міської ради повідомила, що при перейменуванні 

вул. Гагаріна у селищі Травневе на нову назву вул. Соколят, не врахована 

думка громадськості. Пані Тетяна зазначила, що представники 

громадськості до розгляду пропозицій щодо перейменування вулиць і 

провулків та врахування їх думки під час прийняття відповідного рішення 

по сел. Травневе не залучались.  

Ольга АГЄЄВА, депутат міської ради, ознайомившись з Протоколом №4 

від 23 листопада 2023 року засідання комісії з найменування та 

встановлення пам’ятних знаків  порядком денного якого був-  розгляд 

Звіту про узагальнення пропозицій  (зауважень), що надійшли під час 

громадського обговорення з розгляду питання перейменування вулиць, 

провулків, в’їздів та тупиків Люботинської міської територіальної 

громади Харківського району Харківської області повідомила, що 

Протокол складений з порушеннями, оскільки вона на засіданні комісії 

була відсутня (у протоколі зазначено, як присутня). 

Денис АРМАН, депутат міської ради повідомив про направлення 

депутатського звернення до ЛМР з пропозиціями та зауваженнями щодо 

перейменування вулиць, яке враховує громадську думку мешканців міста, 

водночас зазначив, що відповіді станом на 20.12.2023 не отримав.  

Денис АРМАН НАДАВ ПРОПОЗИЦІЮ – виключити з порядку денного 

проєкт рішення Про перейменування вулиць, провулків, в’їздів та тупиків 

на території Люботинської  міської територіальної громади Харківського 

району Харківської області та направити на доопрацювання відповідно до 

чинного законодавства. 

    ГОЛОСУВАЛИ ЗА ПРОПОЗИЦІЮ: За –4, проти – 0, утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію про виключення з порядку денного 

проєкт рішення Про перейменування вулиць, провулків, в’їздів та тупиків 

на території Люботинської  міської територіальної громади Харківського 

району Харківської області та направити на доопрацювання відповідно до 

чинного законодавства.            
 



2. Про затвердження Комплексної програми розвитку культури, молоді та 

спорту Люботинської міської територіальної громади  на 2024 рік.  
               

      Слухали: начальницю відділу культури, молоді та спорту Світлану                                                 

ЛАЗОРЕНКО 

       ГОЛОСУВАЛИ: За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

    ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на сесію.    

3. Про бюджет Люботинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

Слухали:начальницю міського фінансового управління Ірину ЯЛОВЕНКО 

      ГОЛОСУВАЛИ: За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

    ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на сесію.    

4. Про умови оплати праці міського голови, посадових осіб,службовців та 

робітників Люботинської міської ради та її виконавчого комітету в 2024 

році. 

     Слухали: начальницю міського фінансового управління Ірину ЯЛОВЕНКО 

     ГОЛОСУВАЛИ: За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

    ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на сесію.    

5. Про продаж ТОВ «ВЛАДАРК» земельної ділянки для будівництва та                    

обслуговування будівель торгівлі. 

Слухали: начальника відділу земельних відносин Олександра ЛИЧКАНЯ 

     ГОЛОСУВАЛИ: За – 4, проти – 0, утримались – 0. 

    ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на сесію.    

 

 

Голова 

 постійної депутатської комісії                                                Ольга АГЄЄВА 

 

 

   


